
Fra:                                              Knut Fyllingsnes <knut_fyllingsnes@yahoo.no> 
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Emne:                                        innspel til forvaltning av hjort 
  
På vegne av 4631V0036. 
  
Det er sett mere hjort siste årene.  Når en går på tur i skogen ser en mer skade på trær og vegetasjon en 
tidligere år. Det er også blitt et økende problem at hjorten tar beiter avling på dyrket mark, og har siste år 
tatt betydelig del av avlinga . Det er generelt observert flere dyr siste år. 
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Knut Fyllingsnes 


